

هيثم فهد الراشد

عمل الأستاذ هيثم أكثر من 14 عاماً في مجال الاستثمار، حيث شغل عدة مناصب في مسيرته المهنية بين شركة العربي للاستثمار وشركة بيت التمويل السعودي الكويتي وقد شغل عدة مناصب أخرى، مدير إدارة تطوير المنتجات إضافة إلى عضويته في مجلس إدارة الصناديق في شركة اتش أس بي سي السعودية، إضافة إلى رئاسة لجنة تطوير المنتجات في الشركة. خلال فترة عمله قام بتطوير وهيكلة المنتجات والخدمات الاستثمارية المتنوعة في مختلف القطاعات و الأصول المحلية والعالمية ، هيثم حاصل على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة الملك فيصل 2015 الرياض ، والبكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعه اليمامة، 2012 الرياض، ودبلوم محاسبة مالية جامعة الملك سعود ، 2007 الرياض.

Haitham Fahad Alrashed

Prior to joining Albilad capital, Haitham has over 14 years of experience in the Financial Market between ANB Invest and Saudi Kuwaiti Finance House, in his most recent role Haitham was leading Product Development and a Board Member in all HSBC Saudi Arabia Funds, in addition to his role as Chairman of product Development Committee.

Haitham's has developed and structured Investment Products across all Asset Classes and Industries locally and globally, Haitham holds Masters of Business Administration degree Alfaisal University , 2015 Riyadh, Bachelor degree in Business Administration Alyamamah University, 2012 Riyadh, and Diploma in Accounting King Saud University, 2007 Riyadh.